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Brief over wijze van inspraak herinrichting Stadhuisplein (o.a. zwembad).

Geachte mevrouw, heer,

Bijgevoegd is een brief gericht aan de gemeenteraad van Meierijstad  d.d. 13 mei 2020 met 
bijlagen van VvE Parkrésidence Veghel en VvE D’Hooghe Beemd over de wijze van inspraak 
naar aanleiding van een officiële reactie op 29 maart 2020 van genoemde
VvE’s. Wij stellen het zeer op prijs dat deze brief met bijlagen op de agenda (punt 2) van de 
Beeldvormende avond (BVA) op maandag 18 mei a.s. worden geplaatst. De officieel getekende 
brief met bijlagen zal omstreeks het middaguur op het gemeentehuis worden bezorgd.

Wij ontvingen vanmorgen nog een mail van de Projectleider, de heer Verhagen,  met het aanbod 
om voor de 18e mei nog met elkaar in gesprek te gaan.  Daarbij is aangegeven dat graag een 
toelichting op onze zorgen wordt ontvangen en dan kunnen de gemeentelijke kaders, keuzes en 
overwegingen van gemeentelijke zijde worden toegelicht en kan worden bekeken hoe we een 
vervolgtraject in verbinding kunnen doorlopen in plaats van uit tegenstellingen.

De besturen hebben zich hierover vanmorgen beraden en besloten op het aanbod niet in te gaan. 
De reden daarvan is de volgende.

Tegenstellingen worden verhard wanneer niet open met elkaar wordt gecommuniceerd en 
handelingen worden verricht die in feite een inspraak tot een farce maken. Men had als besturen 
verwacht met elkaar een open gesprek te hebben en dat was in de reactie op 29 maart jl. ook 
gevraagd waarbij voorstellen nader worden toegelicht en dan met een open vizier worden gewikt 
en gewogen. Al sinds de inspraakprocedure staat vast dat het gemeentebestuur aan 
“daadwerkelijke” inspraak in feite geen behoefte heeft. Wij verwijzen dan ook met name naar de 
RIB van 8 april jl. waarbij reeds opdracht is verstrekt voor een bestemmingsplan voor een 
supermarkt en zwembad direct nadat de inspraaktermijn is verlopen (31 maart). Daarbij komt nog 
dat nog van gemeentelijke zijde werd aangeboden om i.v.m. de coronacrisis de termijn van 31 
maart te verlengen. Op de bijeenkomst waarbij de plannen van het zwembad in combinatie met 
een supermarkt aan de bewoners via een inloopavond op 22 januari werd voorgelegd werd de 
mededeling gedaan dat er geen inspraak was voor deze plannen,  maar dat inspraak alleen zou 
gelden voor de (her) inrichting van de openbare ruimten Stadhuisplein e.o.   Uit dit alles blijkt 
duidelijk dan men voelt  niet serieus wordt genomen of met andere woorden zoals ook in de 
reactie van 13 mei vermeld  “de inspraak is een wassen neus”.

Om op het laatste moment nu met een aanbod van overleg te komen willen de besturen- gelet op 
het vorenstaande- dan ook niet ingaan. Zij willen graag de ontwikkelingen op 18 mei afwachten. 
Zoals ook in de brief aangegeven zal ook aan de fracties van de politieke partijen en het  Brabants 
Dagblad  deze stukken worden toegezonden

Met vriendelijke groet,

Namens de besturen van genoemde VvE’s.


